
REFERAT vanlig møte
06. sep 2023, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

Oppmøte, alle som skal være her er her.

10 2023 Godkjenning av innkalling

Godkjennes.

11 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Rebecca ordstyrer, Isabel referent, godkjennes.

12 2023 Godkjenning av referat V

Godkjennes.

13 2023 Orienteringer O

Rebecca, Leder:

- Karrieredag, 20 okt skal bedrifter ha stans i pendelrommet (som kaffe med foreninger i fadderuken).
Videre blir det lunsj og afterparty.
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- Alle som ønsket har fått plass på lillefy, i tillegg er det ordnet åpne plasser.

- Har vært trøbbel med kortene, så si ifra hvis man mangler korttilgang.

- Valg av personer til diverse utvalg (som ble gjort forrige møte) gjelder kun et semester, men de som
sitter vil bli spurt om fortsette, da kan man takke ja og fortsette.

- For representanter til programrådene vil Rebecca sende mail om møteinnkalling.

-Møte med studieadmin og UU, det ble tatt opp ta instituttet vil booste bokskap, Pernille får beskjed
om å fikse mail som skal senden til studenter for å hjelpe instituttet.

- Det er et ønske om at origo blir penere. Dette kan gjøres med bokhylle og planter, arkitektene er uenige
i dette.

- Grete skryter av studiestart, spesielt renhold.

Mari forteller om UU møte

- Det er snakk om endring av emner på teori siden mange bytter fra de emnene.

- Snakk om streaming av forelesning, noen var skeptiske grunnet personvern. Det var usikker hvilken
emner det gjaldt.

- Det var dårlig oppmøte på konte i kvantemek, trengs en løsning til dette.

-Problem med bemanning, veldig mange (200+) er påmeldt til fys1100, kan spesielt bli ressursproblem
med seminarene.

-Nytt vedtak (snakk om FYS2160), diskusjon om at dersom man trekker seg blir det registrert som stryk.
Er man syk eller lignende gjeller det ikke og man får konte. Det er et ønske om at dette skal gjelde alle
emner over 1000. Dette er for en bedre fordeling av ressurser. Man ønsker også at studenter ikke trekker
seg fra eksamen for å konte. Videre ønskes det å videreføre dette til flere emner på fakultetet.

- Framtidig nytt vedtak, endring av emnebeskrivelse for flere av FYS2000-5000 emnene og ett MENA
emne.

- Noe positivt, de som går første året ga godt inntrykk på sundvollen.

- Dårlige opptakstall, det nyeste kullet er mindre enn forrige. Det er bekreftet at det ikke er på grunn
av nuktek da flere som kom inn på nuktek takket nei til plassen sin.

- I år er det mange honors på FA og nuktek.

Elise var i MNSU møte

- De diskuterte allmøte som må planlegges bedre og tidligere denne ganger.

- Allmøte per nå er satt til 23 oktober 1615-1800.

- Ny leder og nestleder skal velges inn.

Artis

- Vi har oppnådd forventet antall bokskap (10).
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- Han mangler å registrere FFU som en non profit.

Elias

- Vil tilkalle arbeidsforum senere.

Albert

-Mathilde foreslår lage vafler før bedriftsdag for å promotere.

14 2023 Mannlig representant + vara til Utdanningsutvalget V

UU skal ha mannlige i tillegg til kvinnelige representanter.

Max stiller som representant og Artis som vara. Godkjennes ved akklamasjon.

15 2023 Opplæring for tillitsvalgte O

MNSU øsnker at folk skal dra på opplæring for tillitsvalgte, det blir fredag 8. spetember 915-1200. Består
av innføring i hvordan være leder på UiO, gruppediskusjoner og lusj. Dette er ikke pålagt men likevell
fint å melde seg på.

16 2023 Kaffe i forelesninger D

Vi skal fortsette å servere kaffe i forelesninger, det er viktif at dette blir gjort også i eksamensperioden.
Den som har ansvar skal trakte to kanner på lillefy og bære den ned (med pappkrus) før forelesning
begynner. Det var alltid være i Store fysiske auditorium. FFU har ansvar for:

FYS2160:

Tirsdag 1015-1200, Dag tar det og Max hjelper.

FYS1100:

Mandag 1415-1600 Nille, Tyra, Helene og Artis har ansvar.

FYS3600:

Onsdag 1015-1200 Mads, Pernille og Rebecca, (få elever så trenger kun liten kanne).

FYS-STK3155/4155:

Torsdag 1215-1400 Rebecca og Mads.

17 2023 Styrebilde V

Uke 38 20. september etter møtet, fastsatt.
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18 2023 Team building D

Rebecca ønsker teambuilding, som fangene på fortet som vi gjorde i fjor. Tar imot forslag til aktiviteter,
viktig at de er rullestolvennlige. Artis for oppgave om å sjekke hvilken av aktivitetene vi har råd til.
Denne aktiviteten skal helst være på en ukedag på slutten av dagen. Her er forslagene:

- megazone/laser

- fangene på fortet

- escaperoom (munch) lilla logo?

- klatring/klatrepark

- kino/spise

- karaoke

- vors på laplace

19 2023 Eventuelt O

Rebecca har noen koslige ønsker til PR om å lage noen plakater, de haster ikke:

- Missingposter av høytaleren, dussør kaffekopp(med kaffe).

- Plakat om å ikke gå inne i storefy under forelesning, den skal være flashy.

- Oppfording om å vaske grillen, skal også være flashy.

- Missing frog poster, ønske fra Pernille som ble frastjålet frosken sin på theta.

Pass på tyveri på lillefy!

20 2023 Møtekritikk

Ingen møtekritikk :)

check-out kl 17:00

Vennskap er som å tisse i buksene, alle kan se det men det er kun du som kan kjenne varmen.

Isabel Sagen
Referent

Liten meme til termostudentene:
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